
1.Wat wordt bedoeld met “standaard” als het om het ecologisch beheer gaat?
Met “standaard” wordt bedoeld gebruikelijk of de norm. Met andere woorden ecologisch 
beheer wordt gebruikelijk of de norm.

2.Wat is een groenblauw netwerk?
Een groenblauw netwerk bestaat uit wateren zoals rivieren, sloten, beken wielen en andere 
waterlopen (blauw) en hagen, houtwallen boomrijen, houtopstanden, bosjes (groen).
Met het verbinden van deze landschapselementen ontstaat een vertakking naar een 
groenblauw netwerk. Deze linten zorgen ervoor dat dieren zich kunnen verplaatsen tussen 
de leefgebieden. Ook een groene dooradering van steden en dorpen is van belang, niet 
alleen voor de biodiversiteit, maar ook voor de klimaatadaptie. Bomen bij plantsoenen geven 
schaduw op de lagere beplanting en voorkomt overmatige verdamping en zorgt voor 
verkoeling voor de bewoners. Verdroging wordt in Nederland een steeds groter probleem. 
Meer groen kan helpen om verdroging tegen te gaan.

3.Wat houdt het versterken van het ooiboslandschap in? Blijven wandelaars ( met en zonder 
honden) welkom?
Ooibos is op natuurlijke wijze ontstaan bos langs rivieren. In onze uiterwaarden is sprake van 
een zachthoutooibos. Schietwilg en kraakwilg domineren het zachthoutooibos,. Daarnaast 
kunnen lagere bosschages ontstaan met amandelwilg, bittere wilg en katwilg. 
Langs Rijn en Waal komt ook de zwarte populier voor. Van deze populatie zijn nog maar 
enkele vitale populaties over van elk zo’n veertig exemplaren. Van het zachthoutooibos zijn 
veel bomen en struiken verloren gegaan bij de herinrichting van de uiterwaarden.

Of er honden welkom zijn of blijven hebben wij ons niet gebogen. De gemeente is geen 
eigenaar of beheerder van dit gebied. 

4.Is het ecologisch groen beheerplan 2021-2030 van de gemeente Wijchen bekend bij 
initiatief nemers? 
Ja, wij hebben bij onze voorbereidingen ook kennis genomen van dit document.

5. Heeft de gemeente Wijchen subsidies binnen gehaald voor hun plannen?
Voor Wijchen is subsidie aangevraagd uit de Regeling landschap en biodiversiteit van de 
provincie.
Het betreft een cofinanciering waarbij 50% van de subsidiabele kosten met de subsidie 
worden betaald.
Het minimum subsidiebedrag is 25.000 euro. De uitvoeringskosten moeten dus minimaal 
50.000 euro zijn.
  

6.Veel grond is niet in bezit van de gemeente, hoe worden de agrariërs betrokken bij dit 
plan?
In onze huidige plannen zitten geen of maar nauwelijks directe plannen die de agrariërs 
raken. Dat wil niet zeggen dat ons agrarisch gebied geen grote problemen zijn die raken aan 
de biodiversiteit. Om samen met de agrariërs binnen de gemeente de problemen op te 
lossen lijkt ons niet haalbaar. Meer aangewezen lijkt ons hiervoor  de Stichting Deltaplan 
Biodiversiteitsherstel in te schakelen samen met de ZLTO. Daar zit alle gewenste 
deskundigheid om de landbouw duurzaam te maken met behoud van een goed 
verdienmodel voor de agrariërs. 

7.Wat zijn mogelijke quick wins ( prioriteiten) , snelle successen om inwoners en partijen 
enthousiast te krijgen ?
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 Meer groen in de wijken: samen met buurten en straten de openbare en de private ruimte in  
de leefomgeving vergroenen. Gebleken is dat stichting Steenbreek mensen hierbij kan 
enthousiasmeren.
 Versterking van het ooibos en het gebied gelegen tussen Waalbandijk en van 
Heemstraweg, gelegen tussen Deest en Afferden, zal de recreatieve functie van Druten 
verder versterken.

  

8.Is er overwogen om een post biodiversiteit in de begroting op te nemen, de uitvoering gaat 
structureel het nodige kosten, is er een inschatting te maken hoeveel geld en jaarlijks 
begroot zou moeten worden.

Nee, we kennen de gevolgen niet van de keuzes die gemaakt worden.
Het zal bijvoorbeeld betekenen dat bestaande kosten voor groenonderhoud zullen uitzetten. 
Hoe hoog de uitzettingen worden ,is op dit moment niet bekend.


